
Dagsorden 30 maj 2024

1. Kort gennemgang af referat/opfølgningspunkter
● Anders har kontakt til AGF ift. kunstgræsbanen
● Peter har snakket med Top Sport omk. Vores kunstgræsbanen og er blevet informeret omkring 

vedligehold. Top Sport kommer gerne ud og ser på banen og giver sparring på evt. vedligehold. 
Har vi stadig garanti på banen, dette er uvist.

● Anders har lavet et skriv til hjemmesiden omkring Børne Klub DBU.
● Lars arbejder på skilte til kunstgræsbanen
● Preben har lavet/bestilt skilte til kiosk
● Trøjer til piger i kiosken bliver bestilt sammen med det til fodboldskolen
● Vi mangler fortsat afklaring på bookning af lokaler
● Preben afventer stadig lidt på sponsor udvalget 
● Lars tager fat i kommunen ift. p-plads 
● Belinda arbejder på at finde telte til fodboldskolen og har taget kontakt til kredsløb. 

2. Økonomi (Preben & Micka)
● Vi gennemgik det godkendte budget fra generalforsamlingen samt udspecificerede det yderligere, vi 

gennemgik det faktiske forbrug til dato og sammenlignede med 2023 forbrug.
 
3. Nyt fra udvalg:
- Administration (Micka)

● Lars og Micka har været til repræsentantmøde, stille og roligt og et positivt møde. 
● Vi indsamler børneattester – men vi behøver ikke indsamle til fodboldskolen, da man skal indsamle 

hvis det er begivenheder over 7 dage. Alt under 7 dage er frivilligt om man vil indhente. 
● LIF nyt der er frist 10/7 hvis vi vil have noget med. 
● 6/6 er der visionsmøde – der er tilmeldt 5 herfra, 4 fra bestyrelsen og så inviterer vi Poul med
● 3/6 besøger Poul og Micka DBU 
● Micka har lavet en flyer som svømning uddelte på balladedag
● Vi har været i dialog med kommunen ift. de nye kontaktpersoner. Aarhus ejendomme alt fast, Frank 

alt løst.
● Idrætssamvirkets fond har deadline 1/6 (Kurser + nye aktiviteter)
● Micka har lavet en årsplan over gangen i fodboldklubben, alle fik den udleveret til gennemgang.

- Økonomiudvalg (Har eget punkt denne gang)
● Har vi været omkring

- Baneudvalg (Lars)
● Futsal har fået tidligere tider til træning. 
● U9 piger ønsker 2 baner at træne på, da de er mange
● Kommunen har ødelagt et mål med hjul og kommer med et tungt jern mål. Lars er i dialog med 

kommunen. 
● Flag ligger i skabet i møderummet og bør benyttes ved festlige lejligheder.
● Vedligehold af sandbanen, Micka er i gang med at gøre den fin og den skal bare vedligeholdes så 

den ikke gror til. 
● Vi ønsker at søge tilskud til renovering af multibanen – Peter indhenter tilbud på hvad den koster at 

få renoveret. Kunne være fedt med lys og hegn. Man kan søge hovedforeningen senest 1/3.

- Klubhusudvalg (Preben)
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● Salgsautomat. Preben har undersøgt tilbud andre steder men har ikke kunnet finde et bedre match. 
– Beslutning: Vi afprøver den for 1 år. 

● Hvem skal have adgang til kiosken?. Beslutning; kun bestyrelsen og kioskpersonalet. 
Ved møder, må vi gerne tilbyde en kaffe, vand, sodavand – Vi må også gerne hjælpe i kiosken hvis 
der er travlt. Husk bare altid at skrive forbrug på sedlen i kiosken så det ikke tæller som svind
.

- IT-udvalg (Micka)
● Mailadresser, hvem tjekker hvad. Bane mailen går til Steffen. Lars Lister op, hvilke henvendelser skal 

gå til hvilke. Materialer skal gå til Erik – men vi laver en tøjmail til Erik og Mat mailen går til Lars. 
● Morten fra Futsal har afleveret en kasse med ITudstyr, den står i skabet. Han mangler en ”fod”  – 

Som vi ikke kan finde. 
● Hvem er admin på vores facebookgruppe. Charlotte har snakket med Steffen og den er løst. 
● Der arbejdes stadig på at få mails ind i Google, samt at få lavet et fællesdrev.
● U10, U11 & U12 skal med i DBU pilotprojekt, da de skal afprøve at lave holdkort/kluboffice.

- Trænerudvalg (Peter)
● Skal trænerudvalget være en del af Børn- & ungeudvalget
● Vi skal finde ud af ud af hvem der skal være børn og unge udviklingstrænere
● Vi mangler kontrakter til assistenttrænerne og enkelte mangler løn. – Peter følger op. 
● Der skal laves et overblik over div. trænere, holdledere mm – Peter følger op
● Trænermøde inden sommerferien Peter og Anders står for det. 
● Preben trækker data på hvilke udgifter der har været på trænere og assistenttrænere i okt/nov 

2023.
● Hvad gør vi for de frivillige – afholder vi noget eller skal vi undersøge hvad de ønsker?
● Peter og Lars følger op på div. kontrakter. 
● Lars og Peter er ansvarlige for at forlænge trænerkontrakter 
● Lars ser efter en kontrakt til målmadstræneren.

- Materialeudvalg (Lars)
● Vi skal have overblik over trænertøj og hvilke hold der mangler.
● Vi har afholdt møde med Sport Direct om en eventuel aftale når aftalen med Sportsmaster udløber. 

Vi har en aftale med Sportsmaster om evaluering af samarbejde efter fodboldskolen.
● I bæredygtighedens tegn ønsker vi at der skal være et sæt tøj til alle hold som bliver på årgangen, 

altså U10, U11 mm. på denne måde kan tøjet bruges i mange år til gavn for mange. Er der et hold 
der selv samler sponsorer og har egenbetaling for at få navn på deres tøj modsætter vi os ikke men 
opfordrer til at følge klubbens ønske om bæredygtighed.

- Børn- & ungeudvalg (Anders)
● Udvalget er: Mads som tidligere har arbejdet med DBU børneklub, Poul, Kasper Olesen, Morten, 

samt Peter og Anders fra bestyrelsen. Vi inviterer til at flere kan melde sig til udvalget.
● Der arbejdes på en nyhedsmail.
● Økonomi, der er ønske om et bæredygtig budget og at pengene fordeles så der også tænkes bredt 

ind.  I klubben. For at blive en børneklub skal bestyrelsen godkende hvordan økonomien fordeles 
mellem børne- og senior hold i klubben.

● AGF klub samarbejde – Der er et ønske om vi bliver lidt kritiske overfor samarbejdet og stiller krav 
til deres træning.

● Der er opbakning til at kunstgræsbanen udlejes til AGF om fredagen
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● Opmærksomhedspunkt: Hvad gør vi med hold som bliver små, fordi nogle at de dygtige spillere 
kommer til andre klubber hvor de bliver udfordret mere, særligt OBS på U15-U17 piger.

● Hvordan sikrer vi de som tager på efterskole har lyst til at vende tilbage til klubben. Trænerne skal 
tage fat i Peter eller Anders, hvis de oplever stort frafald på deres hold, eller ved at der er udsigter til 
at flere måske stopper. 

● DBU Get moving; Vi kan søge penge til at understøtte pige fodbold – Dette arbejder Peter og Anders 
på. 

● Vi undersøger hvad DBU fodboldskolen kan.

- Seniorudvalg (Preben)
● Intet nyt – Futsal kommer som et punkt for sig da de har ønsket at deltage. Der blev kort vendt at de 

formentlig kommer med et ønske om at blive fri af Lystrup Fodbold. Micka har snakket med DBU om 
mulige løsninger, typisk en overbygningsaftale og orienterede herom. En overbygningsaftale er hvor 
Futsal får lov at blive deres egen forening men at der laves en skriftlig aftale imellem Fodbold og 
Futsal på hvilke betingelser de kan bruge licensen.

- Aktivitetsudvalg (Micka)
● Sankt Hans: Preben sørger for at vores salgsvogn/kiosk kommer herop og at den bliver bemandet. 

Lars har sørget for træ. Vi går efter at lave et tidligt bål. Der skal snarest meldes noget ud.
● Belinda og Peter laver en heks.
● Lystrup Cup, der er 45 hold tilmeldt og der er åbnet for hold udefra – Find gerne dommere. 
● Fællesspisning den 22. maj blev aflyst da der var for få tilmeldte. 
● 3 og 4 weekenden i august arbejdes der på at lave hjemmekampe for alle. 

Fodboldskolen:
● Vi mangler ca. 4-5 trænere. De hold som har deres trænere med på fodboldskolen – skal ikke træne 

deres egne hold. (Disse er fundet efter mødet)
● Vi har frivillige nok hele ugen
● Charlotte har styr på frugt
● Man får udleveret det tøj man har bestilt, byttehandel står forældre selv for.

- Sponsorudvalg (Preben)
● Preben tager fat i Rasmus Boizas og Jakob. Belinda vil også gerne være en del af dette udvalg.
● Preben kontakter Netto

 
4. Evt.

● Intet til dette punkt (Vi manglede tiden til det)

Møde med Futsal.
Med fra Futsal: Michael Springborg (assistenttræner), Jon (cheftræner) og Abut Zanka (Spiller).
Alle fra bestyrelsen, undtagen Charlotte J.

● Micka fortalte lidt om hvad bestyrelsen har snakket om tidligere vedr. Futsal.
Vi ønsker at bakke op om Futsal i Lystrup og den måde det samler byen på, vi ønsker også 
tilbud om Futsal i børnehøjde men med ønske fra trænere og børn. Måske kunne man 
træne de små på tværs af årgange.

● Hurtig præsentation af mødets deltagere
● Jon fortalte lidt om hvad futsal er for en størrelse.
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Evaluering med spillere, budget lavet med Lise Lotte (klubbens revisor) og Preben klubbens 
kassere. Budgettet er revideret så det går i 0,-
Futsal har andre ambitioner end de mener kan opfyldes som en del af fodbold. 
De vil spille Champions League og gøre sig gældende i toppen af Dansk Futsal.
De vil gerne starte deres egen forening da de mener de kan komme længere på egen hånd. 
Pt. 32 spillere og 6 mand i stab.
Vil gerne samarbejde med Lystrup IF, fodbold
DBU og Futsal foreningen Ole Ladefoged har de snakket med.
Futsal vil gerne have licenserne med i deres forening, overdraget fra Lystrup Fodbold.
Vil gerne være en Aarhus ambassadør for Futsal.
Holdet ønsker ikke længere at hedde Lystrup Futsal men noget med Aarhus.
De vil gerne have licenserne til brug i første uge i september 2024

Lystrup IF, fodbolds Bestyrelse snakker om videregivelse af licenser til Futsal
Skal det koste noget eller? 
Bestyrelsen vender tilbage til Futsal om deres beslutning hurtigst muligt - torsdag i uge 23

Det blev foreslået at man giver lidt fra Futsal, så Futsal kommer godt fra Lystrup IF og giver 
noget tilbage til moder/starter klubben, kunne være i form af kampe i Lystrup, Træning for 
de unge, hjælp på fodboldskole, indløbsbørn eller andet.

Det blev også nævnt at Licencen havde en form for værdi/pris i forhold til branding.

Fundamentet er startet i Lystrup, det skal Futsal tage med videre.

Efterfølgende snak i bestyrelsen:
Må bestyrelsen selv beslutte om de vil give licenserne kvit og frit til Futsalholdet? Der var 
enighed I bestyrelsen om at medlemmerne skal spørges, da det er bygget op i Lystrup IF, 
Fodbold før den nuværende bestyrelse og der er flere uden for bestyrelsen der brænder for 
Futsal, spillerne som forbilleder for børnefutsal, samlingspunkt for byen mm.

Micka tager fat i DBU og Preben tager fat i Hovedforeningen og finder ud af hvad god 
praksis er i denne situation, vi kan også tage fat i ordstyreren fra generalforsamlingen og 
klubber som selv har været igennem denne proces.

Peter laver et forslag til et skriv til Futsal som rundsendes i bestyrelsen til godkendelse.


